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S?ucha? Bo?ego g?osu

W wielu polskich domach mo?na przeczyta? takie pi?kne zdanie: „Go?? w dom, Bóg w dom”.

To zdanie pasowa?oby dok?adnie do domu Marty, Marii i ?azarza, bo w ich domu Jezus go?ci?
cz?sto razem ze swoimi uczniami. W tym domu by? szczególnie kochany i zawsze bardzo
serdecznie przyjmowany.

Tym razem Maria jest tak zafascynowana Jezusem i Jego s?owem, ?e nie mo?e si? z Nim
rozsta? ani na chwil?. Siedzi u Jego stóp i s?ucha Go, zapominaj?c zupe?nie, ?e go?cie s? po
w?drówce w upale i ?e trzeba przygotowa? im co? do picia i do jedzenia. Marta natomiast, jako
dobra gospodyni, dobrze o tym pami?ta i przygotowuje napoje, posi?ek i kto wie, ile jeszcze
innych dobrych rzeczy.

W pewnym momencie Marta zaczyna mie? dosy? tego, ?e Maria s?ucha sobie Jezusa, a na ni?
spada ca?a praca. Idzie i skar?y si?: niech Jezus powie siostrze, ?eby zechcia?a jej pomóc w
kuchni. A Jezus odpowiada: “Marto, Marto, martwisz si? i niepokoisz o wiele, a potrzeba ma?o
albo tylko jednego. Maria obra?a najlepsz? cz?stk?, której nie b?dzie pozbawiona” (?k 10,
41-42).

Ta odpowied? mo?e nas zaskoczy?. Zazwyczaj bowiem, równie? i my, kiedy przyjmujemy
go?ci, przygotowujemy co? do picia i do jedzenia. Dlaczego wi?c Jezus daje Marcie tak?
odpowied?? Czy Jezus krytykuje cz?owieka, który s?u?y? Czy Marta, która s?u?y, troszcz?c si?
o wiele spraw dla Jezusa i uczniów, robi co? mniej warto?ciowego ni? Maria, która Go s?ucha?
My?l?, ?e Jezus zauwa?y?, ?e Marta, zaj?ta przy wielu pracach, przesta?a Go s?ucha?.
Poprzez to, co jej powiedzia?, podkre?li?, ?e nale?y Go s?ucha? nieustannie, równie? przy
ka?dej czynno?ci, któr? wykonujemy. On bowiem mówi do nas zawsze, przez Ducha ?wi?tego
obecnego w naszej duszy.

Jezus nie krytykuje dzia?ania s?u?ebnego, które jest wyrazem mi?o?ci do Niego i do ka?dego
bli?niego, lecz zach?ca do wyciszenia si? w czasie dzia?ania, ?eby mo?na by?o us?ysze? g?os
Ducha ?wi?tego, który stale nam sugeruje: "Rób to lub tamto, lepiej tak ni? tak, zrób to ju? teraz,
a nie pó?niej…” Ten g?os chce nas doprowadzi? do w?a?ciwego sposobu post?powania i do
w?a?ciwego czynu w danej chwili.

Jezus przypomina nam, ?e praca jest owszem wa?na, ale równocze?nie podczas pracy
powinni?my nie przestawa? Go s?ucha?. W ci?gu dnia stale jeste?my czym? zaj?ci: prac?
zawodow?, domow?, spo?eczn?, z dzie?mi, z m??em, z ?on?, z kolegami… Pracowito?? jest
cech? bardzo pozytywn?, a robienie czego? konkretnego dla bli?nich jest czym? bardzo
cennym.

Ale przy tym trzeba uwa?a?. W dzisiejszym ?wiecie bowiem liczy si? przede wszystkim
produkcja, efektywno?? produkcyjna. Najlepszy jest ten, kto najwi?cej wyprodukuje. Praca mo?e
tak zaj?? nasz? dusz?, ?e s?uchanie Bo?ego g?osu staje si? prawie niemo?liwe.
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Poza tym cz?sto ?yjemy w ?rodku ogromnego ha?asu zewn?trznego. Nie chodzi tylko o ha?as
powodowany przez ?rodki lokomocji, ale jeszcze wi?cej przez, cz?sto niepotrzebnie, ci?gle
graj?ce radio i telewizj?. Ha?as mamy równie? wewn?trz nas, powodowany przez ró?ne my?li,
pragnienia i sprawy, do których jeste?my przywi?zani.

Rozproszeni przez ha?as zewn?trzny i wewn?trzny, przestajemy s?ysze? g?os Jezusa. Wtedy,
zamiast Jego sugestii, ?atwo mo?emy przyj?? te, które sugeruje ?wiat i zacz?? my?le? jak my?l?
wszyscy, bo to nie wymaga wysi?ku. Mo?emy zgubi? to, co najcenniejsze.

?wi?ty Pawe? mo?e nam pomóc. On te? nosi? w sobie problem. Nie wiemy dok?adnie jaki. On
okre?la? to jako o?cie? w swoim ciele. Ten o?cie? przeszkadza? mu w codziennym ?yciu,
sprawia? sta?e cierpienie. Prosi? Jezusa, aby go od tego uwolni?, lecz Jezus mu
odpowiedzia?: „Wystarczy ci mojej ?aski” (2 Kor 12, 1-13). To znaczy: wystarczy, by? mi?owa?.
Wtedy ?yjesz w jedno?ci ze Mn? i mimo rozterek, Ja ci? prowadz?.

?w. Pawe? tak robi?. Dlatego pisze, ?e raduje si? w cierpieniach i dope?nia w swoim ciele braki
udr?k Chrystusa. Przez to ?wi?ty Pawe? przyniós? najwi?ksze apostolskie owoce. Bardzo
potrzebujemy na?ladowa? ?wi?tego Paw?a w przyj?ciu tego o?cienia, który ka?dy z nas nosi w
sobie. Dzisiaj jest to cz?sto rozproszenie, które powoduje, ?e nie jeste?my cali w tym, czym w
chwili obecnej powinni?my si? zajmowa?.

Starajmy si? skupi? na mi?owaniu chwila po chwili wszystkich, z którymi ?yjemy. Wtedy Bo?y
g?os mo?e do nas ?atwiej dociera?. Zdo?amy my?le? bardziej po chrze?cija?sku i b?dziemy
mniej manipulowani przez zlaicyzowany ?wiat, który przez mass media stara si? prowadzi?
wszystkich do jednolitego zlaicyzowanego my?lenia.

Je?li nam si? to uda, mo?emy sta? si? jak ?wi?ty Pawe? Bo?ymi narz?dziami, aby ?wiadczy? o
Bogu i o tych warto?ciach, których ludzie dzisiaj coraz bardziej potrzebuj?.

ks. Roberto
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